
Valberedningens förslag till Årsstämman 2023 
 
1. Arvoden 
1.1 Föreslås att arvodet till styrelsen ska utgå med 10 basbelopp 
 = 525 000 kronor (lika som förra året). 
1.2 Föreslås att arvode till revisorer ska utgå med totalt 0,6 basbelopp/vald  
ordinarie revisor (lika som förra året) 
1.3 Föreslås att arvodet till ledamot av valberedningen ska utgå med 1 600 kronor för 
varje protokollfört möte, dock sammanlagt för valberedningen max 0,5 basbelopp/ 
ledamot (högst 5 ledamöter) (lika som förra året) 
1.4 Föreslås att inget arvode ska utgå till styrelsen i TVT AB (Bolaget är vilande och 
har ingen verksamhet) 
1.5 Föreslås att styrelsen får disponera 1 basbelopp =52 500 kronor för 
ersättning till anlitade medlemmar (Sänkt från 2 basbelopp förra året) 
 
2. Antal styrelseledamöter och suppleanter  
Enligt stadgarna ska det vara lägst tre och högst elva ledamöter och högst fyra 
suppleanter. Av dessa utses en ledamot och högst en suppleant av HSB 
Förslag: 10 ledamöter (+HSB-ledamoten) och inga suppleanter (lika som förra året) 
 
3. Styrelseledamöter 
Mandatperioden utgår för: Niklas Ardenstedt, Wesner Marin Cardona, Rickard 
Lundberg, Thomas Sidén, Henry Väljä och Patricia Lewander. 
Kvarstår ytterligare 1 år: Björn Pålemar, Anna Sundman, Christer Schödin och Petra 
Grésillon. Petra har flyttat och avgår. 
Förslag till ledamöter: 
Omval: 
Niklas Ardenstedt (2 år)  
Richard Lundberg (2 år) 
Thomas Sidén (1 år) 
 
Nyval: 
Sonja Bechor (1 år) 
Martin Forsgren (2 år) 
Osama Jamil (2 år) 
Elias Kazi-Tani (2 år) 
 
Presentation av nya nominerade: 
 
Sonja Bechor : 
Född 1956. Bor på gård 1(Mv 27) sedan 1989. Jag har varit delaktig i 
gårdsföreningen sedan 1990. 
Har arbetat på Täby bibliotek sedan 1982. Är nu pensionär, men arbetar delvis 
fortfarande. Förutom information och upplysningsarbete har de sista 12 åren mest 
handlat om program-och utbildningsverksamhet. Har mycket god lokalkännedom, 
planerings- och organisationsförmåga.  
 
 
 



Martin Forsgren: 
Jag bor på Mv 211 sedan 2018 och gillar området och närhet till aktiviteter och 
kommunikation. Jag har arbetat med mjukvara och elektronik sedan 90-talet, har 
även sysslat med mekanik, konstruktion, hus-, garage-, och markbyggen. Jag tror på 
långsiktighet i konstruktion och teknisk livslängd för att minska underhållskostnad, 
samma gäller inom mjukvara. Tror Brf Volten, med läge och ytor, har en bra framtid 
och vill vara med att bidra till en väl fungerande boendemiljö. 
 
Osama Jamil: 
Jag bor på Mv 267 sedan 2018. Jag är 49 år och har fru och 4 barn. Jag är utbildad 
som ekonom med inriktning mot redovisning och revision och har bra kunskaper och 
erfarenheter inom ekonomifrågor. Jag vill bli ledamot i Voltens styrelse för att hjälpa 
och bidra till att föreningens fastigheter och ekonomi sköts på ett bra sätt. 
 
Elias Kazi-Tani: 
Jag är 32 år gammal, bor på Mv 33 med min sambo sedan mars 2020 och är utbildad 
byggnadsingenjör från KTH. Jag jobbar i nuläget som byggnadsfysiker på Sweco och 
är specialiserad inom bl.a. fukt, termiskt inomhusklimat, husprojektering och 
kartläggning av farligt avfall i byggnadsmaterial (miljöinventeringar). 
Jag anser att en bostadsrättsförening främst utgörs av byggnader och oss 
medlemmar. När våra bostäder mår bra så gynnar det också vårt välmående. Det 
vore därför givande för mig att använda mina kunskaper till att bidra till en hållbar 
framtid för vår förening, därav mitt intresse att arbeta i styrelsen. 
På fritiden gillar jag att umgås med andra människor och titta på film med min sambo. 
Jag älskar att resa och har ett stort intresse för dykning och skidåkning. 
 
 
4. Antal revisorer och suppleanter 
Enligt stadgarna ska stämman välja 1-2 revisorer och högst en suppleant. 
Mandattiden är 1 år.Ytterligare en revisor utses av HSB Riksförbund. 
Förslag: 2 revisorer (+HSB:s utsedda) och ingen suppleant  
(förra året valdes 2 revisorer och ingen suppleant.) 
 
5. Förslag till val av revisorer 
1. Lennart Andrén, Mv 21 Omval 
2. Thomas Gustafsson, Mv 71 Nyval 
 
Rune Holmberg har avböjt omval 
 
Thomas Gustafsson: 
Jag har varit styrelseledamot i Volten i omgångar 2001-2019. Har varit ordförande och lett 
ekonomigruppen i 10 år.  
Har varit teknisk officer i marinen och tjänstgjort under 15 år vid Försvarets Materielverk. 
Har där ägnat mig åt budgetfrågor, utveckling, anskaffning och underhållsfrågor. 
 
  



6. Antal ledamöter i valberedningen  
Enligt stadgarna ska valberedningen bestå av lägst 2 ledamöter. En av  
ledamöterna ska av stämman utses till ordförande. Valberedningens  
mandattid är 1 år  
Förslag: 3 ledamöter (förra året var det 4) 
 
7. Förslag till valberedning och dess ordförande  
1. Kiran Ahuja, Mv 297 Omval 
2. Mihail Pipidi, Mv 27 Omval 
3. Johan Söderberg, Mv 177 Omval 
 Till ordförande i valberedningen föreslås Johan Söderberg  
 
8. Val av 8 ombud till HSB Distrikt Nordost 
Förslag: att stämman uppdrar åt styrelsen att utse ombud till HSB Distrikt  
Nordost. Intresserade medlemmar kan anmäla sitt intresse direkt till styrelsen senast 
under augusti  
 
9. Val av styrelseledamot och suppleant till SVAF AB 
I enlighet med stämmobeslut på Årsstämman 2019 så ska stämman välja ledamot 
och suppleant till SVAF AB. 
Förslag: 
Till ledamot av SVAF för 1 år utses Jonas Palm, Mv 131 Omval 
Till suppleant i SVAF för 1 år utses Björn Pålemar, Mv 73 Omval 
 
Täby 2023-05-18 
 
Valberedningen 
 
Thomas Gustafsson, ordförande  
Kiran Ahuja  
Mihail Pipidi  
Johan Söderberg 
 
 
 


